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Geachte leden van de raad, 

 

 

Donderdag 16 april heeft het college van bestuur van Limburgs Voortgezet Onderwijs (LVO) ons 

laten weten dat zij voornemens zijn om de locatie Stella Maris College Valkenburg per 1 augustus 

2021 definitief te sluiten. Als gevolg hiervan zullen alle leerlingen per genoemde datum overstappen 

naar de vestiging in Meerssen. Zij kunnen daar hun opleiding afmaken. 

 

Als onderbouwing van dit besluit wordt opgegeven dat LVO streeft naar brede 

scholengemeenschappen van vmbo-havo-vwo en het feit dat er door de terugloop van leerlingen 

minder geld beschikbaar is. Ook geven zij aan dat renovatie of nieuwbouw van het huidige gebouw 

in Valkenburg noodzakelijk is. 

 

U heeft een afschrift van de brief van LVO ontvangen. Als reactie op de brief willen wij het 

volgende aan u kenbaar maken. 

 

Als gemeente zijn wij verantwoordelijk voor het huisvesten van scholen. In eerdere gesprekken met 

LVO hebben wij aangegeven bereid te zijn de kosten voor renovatie c.q. nieuwbouw van het Stella 

Maris College Valkenburg te dragen, echter enkel onder de voorwaarde dat zij garanties bieden dat  

de school open blijft. Nu blijkt dat LVO geen gebruik zal maken van ons aanbod voor 

renovatie/nieuwbouw ten behoeve van het Stella Maris College Valkenburg. 

 

Gebouw Stella Maris College Valkenburg 

Conform het gestelde in de onderwijs wetgeving vervalt een schoolgebouw en ondergrond om niet 

terug aan de gemeente indien het niet langer meer gebruikt wordt voor het geven van onderwijs. 

Het gebouw van het Stella Maris is sterk verouderd en afgeschreven. Er drukken geen kapitaallasten 

meer op het gebouw. Wij zullen de komende periode onderzoeken wat de wensen en mogelijkheden 

zijn voor invulling van dit terrein. 

 

Financiële consequenties 

De sluiting van Stella Maris zal ook gevolgen hebben voor de hoogte van de Algemene Uitkering van 

het gemeentefonds. De eerste inschatting is dat deze uitkering jaarlijks structureel  € 353.000,- 

lager wordt.  Deze financiële consequenties worden meegenomen in de kadernota 2020. 

 

Beroepscolleges 

In 2019 zijn Vista, LVO en de gemeenten Maastricht-Heuvelland in gesprek gegaan over het 

versterken van het beroepsonderwijs middels een samenwerking tussen vmbo en mbo met een 

verbinding naar het bedrijfsleven. In dit plan was een beroepscollege voorzien in onze gemeente. 

In het najaar 2019 heeft LVO deze besprekingen on hold gezet, omdat zij eerst intern een 

onderzoek wilden laten uitvoeren naar de haalbaarheid van deze beroepscolleges. 

LVO heeft nu laten weten dat zij geen voorstander zijn van het vormen van beroepscolleges, omdat 

zij van mening zijn dat jongeren meer gebaat zijn bij het huidige brede vmbo aanbod en 14 jaar te 

jong is om al een beroepsrichting te kiezen. 

 
  



 

 

In de leeftijd van 12 tot 16 jaar is de vriendengroep van grote invloed op de vorming van kinderen. 

Als bij 14 jaar een knip wordt gemaakt kan dit betekenen dat deze groep uit elkaar valt. Wel heeft 

LVO aangegeven dat zij voornemens zijn nauw samen te werken met Vista om een doorgaande lijn 

te realiseren van vmbo naar mbo. Ook zullen zij voor de maatschappelijke stages nauw blijven 

samenwerken met ondernemers in Valkenburg aan de Geul. 

 

Samenwerking Vista met ondernemers en gemeente Valkenburg aan de Geul 

Per 1 februari is Vista in onze gemeente gestart met Foodlab. Met FoodLab wordt het leren in de 

praktijk gestimuleerd: bij restaurants, hotels, vakantieparken of toeristische attracties. Deze 

nieuwe opleiding is bedoeld voor mensen die al in de horeca werken, maar nog geen diploma 

hebben. De opleiding heeft momenteel 14 deelnemers. Ten gevolge van de Corona-maatregelen is 

het praktijkonderwijs stopgezet. Zodra dit mogelijk is wordt het praktijkonderwijs weer opgestart. 

Wij zijn in gesprek met Vista om de beroepsopleidingsmogelijkheden in onze gemeente te 

verbreden. 

 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

mr. drs. Claudia Bisschops 

 

 
  


